
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. januar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 164
Vurderer ministeren, at det er muligt at lade de databaser, som Støj-Dan-
markskortet er baseret på, indgå som en variabel i et kommende ejendoms-
vurderingssystem, så de mennesker, hvis boliger i særlig grad er generet af
større veje, jernbaner eller lignende, kan blive kompenseret i forbindelse med
ejendomsvurderingerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mattias Tesfaye (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mattias.Tesfaye@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Jensen
formand
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